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Maribor, 10. 10. 2006 
 
 

ZAKLJUČNO POROČILO FED CUP REPREZENTANCE 
(za obdobje 2002 – 2006) 

 
 
 
Uvod 
 

Fed Cup ekipa je zelo uspešno nastopala skozi vsa štiri leta in je dosegla zelo 
odmevne rezultate. Najboljšo uvrstitev je reprezentanca dosegla leta 2003, ko se je 
uvrstila v četrtfinale svetovne skupine. Najboljšo posamezno uvrstitev pa je dosegla 
Katarina Srebotnik letošnje leto, saj je sezono končala na 23. mestu WTA lestvice 
posamezno in na 7. mestu med dvojicami, kar je izjemen dosežek.  

 
V tem obdobju je nastopala naša zlata generacija Srebotnik, Pisnik, Matevžič, ko 

smo imeli nekaj časa kar tri igralke pod 50 na WTA lestvici. Dekleta so osvojila kar 
nekaj WTA turnirjev in vedno več igralk imamo na WTA svetovni lestvici. Največ 
nastopov in zmag na Fed Cupu pa ima Tina Križan.  
 
Aktivnosti 
 
Aktivnosti, ki sem jih imela kot kapetan: 

• Priprava reprezentance in vodenje 
• Sodelovanje z individualnimi sponzorji igralk in sponzorji reprezentance 
• Udeležba na tiskovnih konferencah  
• Udeležba na VIP turnirjih 
• Aktivno delovanje v OKS-u: 

o pomoč pri pridobivanju štipendij 
o pri pridobivanju priporočil za trenerje 
o pomoč pri pridobitvi kandidatov za OI 

• Sodelovanje pri organizaciji WTA turnirja v Portorožu 
• Sodelovanje na dobrodelnih dražbah za pridobitevanje sredstev za igralke 
• Udeležbe na  

o državnih prvenstvih 
o WTA turnirjih 
o ITF turnirjih 
o Grand Slam-ih 

 
Kot je razvidno iz zgornjega sestavka, moje delo ni bilo ozko omejeno le pri 

delovanju in izvedbi Fed Cup-a, ampak sem opravila še številne naloge, ki ne sodijo v 
ožji program dela kapetana, so pa zelo koristne za TZS, za pridobivanje sponzorjev, za 
promocijo in popularizacijo tenisa  
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Rezultati: Fed Cup 
 
Igralke, ki so zastopale reprezentanco: 

» Srebotnik Katarina 
» Pisnik Tina 
» Matevzič Maja 
» Križan Tina 
» Klepač Andreja 
» Maša Zec Peškirič 
» Rampre Petra 
» Reberšak Polona 
» Obrez Tina 
» Volk Sandra 
» Nakič Diana 

 
Leto 2002 

Plasirali smo se v svetovno skupino z zmago nad Ukrajino 4:1. Ekipo je vodil 
Blaž Trupej, ki je nadomeščal kapetana Košak Igorja. 
 
Leto 2003 

Velik uspeh smo dosegli z zmago nad Argentino v gosteh  3:2, v prvem kolu 
svetovne skupine. Uvrstitev v četrtfinale svetovne skupine je tudi najvecji uspeh ženske 
reprezentance. Nato smo izgubili v Portorožu proti Rusiju 0:5. Ekipa, ki je zastopala 
reprezentanco je bila: Srebotnik, Pisnik, Matevžič in Križan; kapetan Mima Jaušovec.  
 
Leto 2004 

Ponovno smo bili v svetovni skupini, kjer smo v prvem kolu izgubili z ZDA 1:4. 
V Portorožu je to bil spektakularen dogodek za ves slovenski šport, saj smo videli 
najboljše sveotvne igralke, kot sta Venus Williams in Martina Navratilova. Našo ekipo so 
sestavljale Srebotnik, Pisnik, Matevžič in Križan; kapetan Mima Jaušovec. To je bilo tudi 
leto OI, kjer smo nastopili kar s štirimi igralkami: Srebotnik, Pisnik, Matevžič in Križan; 
kapetan Mima Jaušovec in trener Boris Breskvar. 
 
Leto 2005 

Uspeli smo se kvalificirati v I. Evro-afriški skupini, ki se je igrala v Turčiji, na 
žalost smo za napredovanje v svetovno skupino dobili najtežjo ekipo – Kitajsko, kjer smo 
v gosteh izgubili 1:4. Pisnikova je veliko pripomogla, da smo se kvalificirali, vendar je 
naredila nešportno potezo, ko je dan pred odhodom na Kitajsko odpovedala nastop. Ekipa 
na Kitajskem: Srebotnik, Klepač, Križan in Volk; kapetan Mima Jaušovec. 
 
Leto 2006 

Uspeli smo se obdržati v I. Evropsko-afriški skupini, čeprav smo nastopili z 
pomlajeno ekipo brez Srebotnikove, tako da je to bil uspeh. Reprezentanco so sestavljale: 
Zec-Peškirič, Reberšak, Obrez, Nakič; kapetan Mima Jaušovec in trener Dominik Senica. 

Slovenska Fed Cup ekipa se trenutno nahaja na 28. mestu svetovne lestvice od 91 
uvrščenih držav.  
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WTA turnir Portorož 
 
2005 – odličen nastop Srebotnikove. Slovenska športna javnost želi videti naše igralke v 
zaključnih dvobojih in to nam je tudi uspelo. V kvalifikacijah se je najbolje odrezala 
Diana Nakič, ki je izgubila v zadnjem kolu kvalifikacij. Zec Peškirič je odlično izkoristila 
povabilo in zmagala kolo v glavnem turnirju. Prvi turnir je odlično uspel. 
 
2006 – kljub nesrečnemu porazu Srebotnikove je zanimanje javnosti za turnir ostalo 
veliko. Odlično se je odrezala Klepač Andreja, ki se je uvrstila v četrtfinale. Nase sta 
opozorili dve mladi igralki, ki sta dosegli odmeven rezultat. Majeričevi je uspel preboj v 
glavni turnir, kjer je izgubila od Klepačeve, Hercog pa je izgubila v zadnjem kolu 
kvalifikacij od poznejše zmagovalke Tamire Paszek. Maša Zec Peškirič je bila na pragu 
zmage proti rutinirani Loit in je pokazala, da zna igrati odličen tenis. 
Vsa pohvala organizaciji turnirja, direktorju in vsem ostalim delavcem, sodnikom, 
pobiralcem žog. Vsako leto je turnir boljši. Letos je igralo na turnirju kar 11 naših igralk, 
kar je dober pokazatelj, da bi se se kateri naši igralki uspelo prebiti v svetovni vrh. 
 
Ocena nastopov 
 

V rezultatsko tekmovalnem pogledu je mogoče nastope naših deklet oceniti zelo 
pozitivno, če ne kar izjemno. Na tekmovanjih in reprezentančnih nastopih so dosegle 
odmevne rezultate in smo v najboljših nekaj sezonah bili za vzgled tudi velikim teniškim 
nacijam kot so Francija, Velika Britanija ali celo ZDA. V naslednjih letih bo težko 
ponoviti podobne rezultate, čeprav imamo ponovno zelo talentirano generacijo deklet, ki 
nakazujejo, da bi se kateri uspelo uvrstiti tudi med najboljših 100 na WTA lestvici. 
Od zlate generacije je ostala le še Srebotnikova, ki pa še vedno napreduje in je na 
najvišjem mestu doslej. Je vzor mlajsim igralkam in dokaz, da se s trdim delom da veliko 
napredovati. 

Brez potrebnega profesionalnega pristopa v danasnji konkurenci ni možnosti 
 za večji uspeh. Podpreti je treba tiste igralke, ki so se odločile za profesionalno pot in 
imajo tudi takšen pristop na treningih in turnirjih. TZS ne more sama narediti igralko 
svetovnega merila, lahko pa pomaga najboljšim na poti do vrha.  
 Iz pregleda aktivnosti je mogoče ugotoviti, da sem v tem času opravila veliko 
nalog. Seveda ostajajo številne naloge in cilji, ki jih iz različnih razlogov nismo mogli 
realizirati.Dve igralki sta se poslovili od tekmovalnega tenisa (Pisnik in Matevžič), ena se 
počasi poslavlja (Križan), tako da je vse breme na Katarini Srebotnik. Andreja Klepač in 
Maša Zec-Peškiric sta za Katarino nosilki reprezentance. V najmlajši generaciji pa so 
nase opozorile: Hercog, Majerič in Kajtazovič, ki so že na solidnih mestih WTA svetovne 
lestvice. Kar 17 naših igralk je rangiranih na WTA lestvici, kar je največ doslej in prav 
vse imajo možnosti, da še napredujejo in se tudi uvrstijo v reprezentanco. Le tiste, ki 
bodo imele resen pristop ter bodo vztrajale imajo možnosti za uspeh, ostale pa se bodo le 
omenjale na lestvici. 
 
 
 
 
 



 4

 
Priloga 1: WTA lestvica posamezno 
 

Mesto           Ime in Priimek 
23 SREBOTNIK, KATARINA    
217 KLEPAC, ANDREJA    
402 ZEC PESKIRIC, MASA    
486 RAMPRE, PETRA    
514 REBERSAK, POLONA    
517 VOLK, SANDRA    
614 HERCOG, POLONA    
626 MAJERIC, TADEJA    
708 PRISLAN, ANJA    
747 OBREZ, TINA    
966 DURISIC, JELENA    
987 POGLAJEN, ANJA    
1032 NAKIC, DIANA    
1045 KAJTAZOVIC, JASMINA    
1105 LUKIC, ALEKSANDRA    
1395 URBANCIC, MIKA    
1401 VOLLMEIER, PATRICIA     

 
 
Priloga 2: WTA lestvica dvojice 
 

Mesto           Ime in Priimek 
7 SREBOTNIK, KATARINA    

136 KRIZAN, TINA    
188 KLEPAC, ANDREJA    
413 ZEC PESKIRIC, MASA    
503 PRISLAN, ANJA    
545 REBERSAK, POLONA    
596 OBREZ, TINA    
620 RAMPRE, PETRA    
718 DURISIC, JELENA    
725 LUKIC, ALEKSANDRA    
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750 VOLLMEIER, PATRICIA    
837 KAMBIC, MAJA    
846 MAJERIC, TADEJA     

 
 
 
Bodoče naloge 
 
 Podpreti je treba tiste uspešne igralke, ki so se odločile za profesionalno pot. 
Razpršitev sredstev na veliko število igralk je nesmiselno, saj nihče ne dobi dovolj 
sredstev in nihče ni zadovoljen. Nadaljevati moramo z WTA turnirjem. Prav tako je 
pomembno, da imamo tudi nekaj ITF turnirjev, saj lahko s povabili najbolje pomagamo 
igralkam. Cilj cez dve do tri leta je, da se ponovno uvrstimo v svetovno skupino. 
Trenutno imamo le eno igralko, kandidatko na OI v Pekingu 2008. Cilj bi bil, da se še 
katera uvrsti kot kandidatka za OI 2008. 

V letu 2007 pa je naš cilj, obdržati se v I. Evropsko-afriski skupini. 
 
Razmišlanja 
 

V teniških krogih je potrebno bolj pozitivno razmišljanje.V nobeni državi trenerji 
ne obrekujejo drug drugega, če pa že kritizirajo, pa ponudijo boljše rešitve ali pogoje. 
Strokovni svet se je preveč ukvarjal, s tem kar nimamo, namesto da bi izkoristili to, kar 
imamo na razpolago. Veliko nalog naš čaka pri vzgoji najmlajših. Ponuditi jim moramo 
več možnosti skupnega treniranja in druženja ter jim že na začetku tekmovalne kariere 
omogočimo pozitivno razmišlanje. 
 
Zahvala 
 

Na tem mestu bi se rada zahvalila vsem igralkam, ki so nastopale za 
reprezentanco, predvsem tistim, ki so končale teniško kariero, saj so veliko naredile za 
promocijo tenisa in športa v Sloveniji. Prav tako bi se zahvalila vsem trenerjem, 
pomočnikom ter teniškim delavcem in vsem ostalim igralkam, s katerimi sem kakor koli 
sodelovala. 
  
 
 
                                                           
 
 

                                         Kapetan Fed Cup ekipe: 
                                                                                                         Mima Jaušovec     
 
 
 


